
 

MOTION     

UTVECKLING AV BOLLNÄS SJUKHUS 

Södra Hälsingland har Bollnäs närsjukhus som har vart ett akutsjukhus men 2002 
så togs viktig verksamhet bort från Bollnäs sjukhus. 

20 år av utveckling av sjukvården gör att man i dag kan göra mycket mer på små 
sjukhus än man kunde för 20 år sedan. Sjukvården och befolkningens 
förväntningar på vården är stora och vi vill därför med denna motion att 
regionstyrelsen får i uppdrag att utveckla Bollnäs sjukhus med fler verksamheter 
som kan göra så att man kan återöppna vissa verksamheter. 

Vår regions befolkningen har stora avstånd till akutsjukvården som finns i Gävle 
och Hudiksvall och det är många som bor långt ifrån akutsjukvårdens trygghet. 

Där för måste man se hur våra närmaste länder som tex Norge har löst sin 
akutsjukvård och se om vi kan göra något som kan vara i närheten för att erbjuda 
befolkningen mer sjukvård och utveckla vården vid Bollnäs närsjukhus. 

sjukvårdspartiet Gävleborg föreslår därför  

1. att regionstyrelsen får i uppdrag att utreda på vilket sätt man skulle kunna 
utveckla sjukvården vid Bollnäs sjukhus. 

2. Att man utifrån denna utredning sedan ger region styrelsen i uppdrag att 
utveckla Bollnäs sjukhus 

3. att motionen behandlas så den kan beslutas vid regionfullmäktige senast 
juni 2023 

Henrik Olofsson sjukvårdspartiet Gävleborg 4/10 21 

 


